
Geachte leden van de commissie, 
 
Graag reageer ik op de door de heer Woudsma (CDA) gestelde commissievragen over het vlaggen op 
de toren van de Oude Kerk en kan u tot mijn tevredenheid het volgende berichten: 
 
Kort voor Koningsdag werd ons duidelijk dat er terughoudendheid was ontstaan bij medewerkers 
over het beklimmen van de toren om de vlag te plaatsen. Die terughoudendheid kwam voort uit 
gevoelde onveiligheid van de trappen en het plaatsen van de vlag. Wanneer een dergelijke 
motivering aan de basis ligt van de terughoudendheid kan niet anders worden besloten dan dit te 
respecteren. Maar uiteraard is heel snel daarna nader onderzoek verricht naar de veiligheid in de 
toren. Dit onderzoek is ambtelijk verricht, uiteraard ter plaatse van de toren. Twee medewerkers zijn 
met een medewerker van de aannemer de toren ingegaan. Daarbij zijn de trappen geschouwd en is 
gesproken (en gezien) over wat er de afgelopen jaren is gedaan om de stabiliteit (en dus veiligheid) 
van de trappen te vergroten. Ook is geschouwd hoe het plaatsen van de vlag feitelijk geschiedt en 
welke veiligheidsmaatregelen daarbij in acht dienen te worden genomen. 
 
De trappen zijn twee geleden geschouwd door een bedrijf dat gespecialiseerd is in houtherstel. 
Verder zijn in de afgelopen twee jaar verstevigingsmaatregelen getroffen, waardoor de trappen 
stabiel zijn en extra zijn verankerd aan vloer en muur. De trappen in de toren verkeren in zodanige 
staat dat het niet onverantwoord is om deze te gebruiken. Dat wil niet zeggen dat een ieder zich 
veilig voelt op bepaalde hoogte. Mensen met een vorm van hoogtevrees kunnen beter niet de toren 
beklimmen, maar dan niet vanwege de staat van de trappen, maar vanwege de persoonlijke 
aandoening (hoogtevrees). 
 
Andere veiligheidsmiddelen zijn de aanwezigheid van twee bouwhelmen en een tuigage voor het 
feitelijk plaatsen van de vlag. 
 
Dan het feitelijk plaatsen van de vlag. De vlaggenmast bestaat uit kunststof. Hoewel van licht 
materiaal gemaakt is het een lange mast, die om die reden best wat gewicht heeft. Voor het plaatsen 
van de mast behoeft de persoon zich echter niet buiten de toren te begeven. Ook behoeft de zgn. 
omloop niet betreden te worden, wat ook positief is ten aanzien van het behoud van het lood aldaar. 
Voor het plaatsen van de mast zijn twee metalen ogen gemaakt, waaraan - hoewel de persoon niet 
buiten de toren behoeft te zijn - het veiligheidstuig kan worden vastgemaakt.   
 
Al met al zijn de afgelopen twee jaren diverse maatregelen getroffen om de veiligheid in de toren en 
bij het plaatsen van de vlag te vergroten.  
 
Inmiddels hebben wij ook het bedrijf dat tot twee jaar geleden de vlag op de daarvoor aangewezen 
dagen plaatste verzocht voor 4 en 5 mei a.s. de vlag in de toren te plaatsen. Verder is offerte 
gevraagd voor het doorlopend plaatsen van de vlag op Koningsdag, 4 en 5 mei en de verjaardagen 
van Koningin Maxima en de Prinsessen Beatrix en Amalia (zoals we in Huizen gewend zijn). 
 
Wel stellen wij bij het plaatsen van de vlag de volgende voorwaarden: 
1.           Altijd met twee personen. 
2.           Gebruik veiligheidshelmen. 
3.           Gebruik tuigage. 
 
Voor de kosten is geen specifieke dekking aanwezig. Wel zien wij - gelet op de verwachte hoogte van 
deed kosten - voorshands mogelijkheden deze te dekken uit de onderhoudsbudgetten voor de toren. 
In de begroting zullen we dit nader specificeren. 
 
De burgemeester, Niek Meijer 



 
Vlaggen op oude kerk 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: R. Woudsma, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Commissievragen over de veiligheid van de oude kerk door het niet vlaggen tijdens bijzondere 

dagen 
Datum: 26 april 2021 

 
Geacht college, 

In de Omrooper van 22 april 2021 viel te lezen dat het geen vlag wordt gehesen op de toren van de toren van de 
oude kerk. Als CDA Huizen vinden we het buitengewoon jammer dat de vlaggen niet worden gehesen vanaf de 
historische toren van de Oude Kerk. 

Het bericht in de Omrooper geeft de indruk dat er nooit meer een vlag zal worden gehesen vanaf de toren van de 
oude kerk. 

Naar aanleiding van deze mededeling heeft CDA Huizen de volgende vragen: 

1. Welke veiligheidsvoorschriften weerhouden het hijsen van de vlag op de oude kerk? 
2. Heeft de gemeente gekeken naar alternatieven om alsnog een vlag te kunnen hijsen? 
3. Is het niet hijsen van vlaggen bij de toren van de oude kerk nu permanent niet meer mogelijk? 
4. Is de toren nog veilig voor verder bezoek, immers wordt de toren regelmatig geopend voor bezoek en 

bezichtiging. 

Wij zien de antwoorden van het college graag tegemoet. CDA Huizen is van mening dat de schop nu toch echt wel t! 

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording. 

Met vriendelijke groeten, 

Ruben Woudsma 
raadslid CDA Huizen 
t. 06-47310855 
w. http://www.cdahuizen.nl en https://rubenwoudsma.nl/  
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